

SAMSUNG

Connect more, save more

Simplify your summer routine with Samsung SmartThings.

Save
\$150

on 2 eligible
appliances

Save
\$300

on 3 eligible
appliances

Save
\$500

on 4 or more
eligible appliances

Offer valid August 27 – September 23, 2026.



Centralized Control

Automated Routines

Energy Efficiency

Smart Maintenance

Image simulated. Products sold separately. Some conditions apply. Offer valid from August 27, 2026 to September 23, 2026. Purchase from a participating authorized Canadian retailer or www.samsung.com/ca any qualifying Samsung-branded Refrigerator, Range, Washer, Dryer, Laundry Hub, Landry Combo*, and Dishwasher and receive a discount of: \$150 (before tax) if you purchase any two of the following home appliances: Samsung-branded Refrigerator, Range, Washer, Dryer, and Dishwasher (exclusions apply, see below); \$300 (before tax) if you purchase any three of the following home appliances: Samsung-branded Refrigerator, Range, Washer, Dryer and Dishwasher (exclusions apply, see below); \$500 (before tax) if you purchase any four or more of the following home appliances: Samsung-branded Refrigerator, Range, Washer, Dryer and Dishwasher (exclusions apply, see below). Exclusions: Built-in products, Over-the-range microwaves, counter-top microwaves, vacuums and Chef Collection models are excluded from this offer. *Laundry Hub and Landry Combo count as two separate items for this promotion. Participating authorized Canadian retailers may vary. Products must be purchased at the same time on the same receipt. Products can be purchased separately at regular prices. Applicable discount will be removed from total purchase price before taxes are applied. While quantities last. Availability and selection may vary. No rain cheques. Offer has no cash value. Cannot be combined with any other offer or promotion, unless specifically agreed to by Samsung. Offer may be cancelled or changed without notice. SmartThings is available on Android and iOS devices. A Wi-Fi connection and a Samsung account are required. © 2026 Samsung Electronics Canada Inc. All rights reserved. Samsung is a registered trademark of Samsung Electronics Co., Ltd. used with permission.

SAMSUNG

Plus vous connectez, plus vous économisez

Simplifiez votre routine estivale avec Samsung SmartThings.

Économisez

150 \$

sur l'achat de 2
appareils éligibles

Économisez

300 \$

sur l'achat de 3
appareils éligibles

Économisez

500 \$

sur l'achat de 4 appareils
éligibles ou plus

Offre valable du 27 août au 23 septembre 2026.



Contrôle centralisé

Routines automatisées

Efficacité énergétique

Maintenance intelligente

* Image simulée. Produits vendus séparément. Certaines conditions s'appliquent. Promotion en vigueur du 27 août au 23 septembre 2026. Achetez auprès d'un détaillant canadien autorisé participant ou sur www.samsung.com/ca_fr un réfrigérateur, une cuisinière, une laveuse, une sècheuse, un centre de lessive Laundry Hub*, un ensemble de lessive* ou un lave-vaisselle de marque Samsung admissibles et recevez un rabais de 150 \$ (avant taxes) si vous achetez deux des appareils électroménagers suivants : un réfrigérateur, une cuisinière, une laveuse, une sècheuse ou un lave-vaisselle de marque Samsung (des exclusions s'appliquent, voir ci-dessous), économisez 300 \$ (avant taxes) si vous achetez trois des appareils électroménagers suivants : un réfrigérateur, une cuisinière, une laveuse, une sècheuse ou un lave-vaisselle de marque Samsung (des exclusions s'appliquent, voir ci-dessous), économisez 500 \$ (avant taxes) si vous achetez au moins quatre des appareils électroménagers suivants : réfrigérateur, cuisinière, laveuse, sècheuse ou lave-vaisselle Samsung (des exclusions s'appliquent, voir ci-dessous). Exclusions : les produits intégrés, les fours à micro-ondes à hotte intégrée, les fours à micro-ondes de comptoir, les aspirateurs et les modèles de la collection Chef sont exclus de cette offre. *Le centre de lessive et le combo de lessive comptent comme deux articles séparés pour cette promotion. Les détaillants canadiens autorisés participants peuvent varier. Les produits doivent être achetés en même temps sur la même facture. Les produits peuvent être achetés séparément aux prix courants. Le rabais applicable est déduit du prix d'achat total avant l'application des taxes. Jusqu'à l'épuisement des stocks. La disponibilité et la sélection peuvent varier. Aucune garantie-réclame. La promotion n'a aucune valeur marchande. Cette promotion ne peut être jumelée à aucune autre promotion, à moins que Samsung y ait expressément consenti. La promotion peut être annulée ou modifiée sans préavis. L'application SmartThings est disponible pour les appareils iOS et Android. Une connexion Wi-Fi et un compte Samsung sont requis. © 2026 Samsung Electronics Canada Inc. Tous droits réservés. Samsung est une marque déposée de Samsung Electronics Co., Ltd., et est utilisée avec permission.